



SENARAI SEMAK PERMOHONAN PERMIT KOREKAN



Semua senarai di bawah perlu dipatuhi, hanya permohonan yang lengkap akan diproses.
Sila tandakan (√) bagi perkara-perkara yang telah dilengkapkan.

BAHAGIAN A - PERMOHONAN KELULUSAN IZIN LALU

BIL	PERKARA : MAKLUMAT YANG DIPERLUKAN	Tandakan (√)
1	Surat Permohonan Permit Korekan	
2	Pelan Cadangan Laluan / Korekan	
3	Laporan Gambar Tapak Kerja	

BAHAGIAN B – PERMOHONAN PERMIT KOREKAN

BIL	PERKARA : MAKLUMAT YANG DIPERLUKAN	Tandakan (√)
1	2 Set Salinan Borang Maklumat Permohonan Permit KUSEL	
2	2 Set Kaedah Pelaksanaan (<i>Method Statement</i>) yang disahkan oleh perunding kejuruteraan awam dan/atau perunding berkaitan yang bertauliah.	
3	2 Set Jadual Pelaksanaan Kerja (<i>Work Progress</i>) .	
4	2 Set Salinan Insurans 'Public Liability Insurance Policy' atau 'Contractor's All Risks Insurance With Third Party Liability' yang masih dalam tempoh liputan kerja.	
5	2 Set Salinan Sijil CIDB	
6	Pelan Pemetaan Utiliti Bawah Tanah (<i>UDM</i>) bersaiz A1 disediakan dan disahkan oleh Juruukur Berlesen yang menunjukkan semua utiliti sediaada dalam 'ROW' yang terlibat berserta cadangan jajaran korekan. *4 set kepada <i>Majlis</i> *5 set kepada <i>Jabatan Kerja Raya (JKR)</i>	
7	Pelan Binaan (<i>Construction Plan</i>) bersaiz A1 yang disediakan dan disahkan oleh Jurutera Awam / Perunding yang Bertauliah. *4 set kepada <i>Majlis</i> *5 set kepada <i>Jabatan Kerja Raya (JKR)</i>	
8	Pelan Pengurusan Trafik (<i>TMP</i>) bersaiz A1/A3 dan Laporan Pengurusan Trafik yang disahkan oleh Pegawai Pengurusan Trafik (<i>TMO</i>) yang bertauliah. *4 set kepada <i>Majlis</i> *5 set kepada <i>Jabatan Kerja Raya (JKR)</i>	
9	Laporan Gambar Berwarna keadaan semasa jalan-jalan yang terlibat dan ditandakan merah pada cadangan jajaran korekan beserta nama jalan pada setiap gambar. (2 gambar setiap helaian A4).	
10	Surat Pemakluman Kepada Utiliti Yang Terlibat (Jika Berkaitan)	
11	Bayaran Fi Proses Permit Korekan.	
12	Bayaran Wang Cagaran.	

BAHAGIAN C – PERMOHONAN PERMIT KOREKAN BAGI JALAN JKR (JIKA BERKAITAN)

BIL	PERKARA : MAKLUMAT YANG DIPERLUKAN	Tandakan (√)
1	Borang permohonan permit JKR/P-02, JKR/P-03, JKR/P-04 dan JKR/P-05 yang lengkap	